

4



*A Reunion of
Fata Morgana and Sirius*

FATA MORGANA & SIRIUS
2019 再續琴緣音樂會

2019 臺灣口琴音樂大賽 THMC

重奏嘉年華系列音樂會

7/21 (日) pm 7:00 新北市藝文中心



國 | 藝 | 會

KHS 雙燕樂器



HOHNER

TOMBO



Harmonica Quartet Fata Morgana

Fata Morgana口琴四重奏成立於1980年，擅長曲風廣泛，在古典、搖擺爵士、流行與藍調等曲風都有相當出色的詮釋，多年來演出與作品享譽國際琴壇，對世界口琴重奏的影響相當深遠。在台灣重奏音樂發展前期，Fata Morgana的曲子提供關鍵性的養分，影響廣大。曾兩次獲得世界口琴節小合奏冠軍桂冠，多年來也擔任歐亞各大口琴音樂節評審、演出嘉賓與講座，享譽國際。在成立至今的三十餘年間，常於歐洲各國巡迴演出，均能維持15場以上的年平均演奏會數量，相當活躍。

Fata Morgana口琴四重奏亦為國際口琴大廠Hohner Music的國際代言人。成員有：
Rob Janssen (chromatic lead harmonica, hamonetta)、Ronald Kamminga (bass harmonica)、
Antal van Acquoy (chord harmonica)、Paul Cornelissen (chromatic harmonica)

FATA MORGANA harmonica quartet was established in 1980. They offer a high quality musical intermezzo and different music genres like classical swing, pop, and blues. Their performances and music play a prominent role in global harmonica industry. Fata Morgana's music performances highly influencing the early development of Taiwan's harmonica ensemble.

A total of five times participated in competitions at international harmonica festivals. First place in the group category was achieved three times.

To date, the quartet has now delivered more than 400 performances in Europe, the United States, and Asia, as shown in TV and on radio stations.

As importantly, FATA MORGANA is the endorser for HOHNER.





天狼星口琴樂團 Sirius Harmonica Ensemble

2017年世界口琴大賽冠軍，曾任2013年世界口琴大賽嘉賓、講座與大賽評審，為國際口琴重奏代表性樂團之一。樂團成員為：陳彥銘、陳奕翔、蔡明憲、張晁滕、黃冠誌、王衍華等六位。曾分別於2006、2012、2014與2016年受邀於亞太口琴藝術節擔任演出嘉賓或大賽評審。近年來，樂團活躍於亞洲各大口琴音樂節以及國際邀演中，也定期在國內舉辦多場巡演，從2014年開始，樂團開始定期推動臺灣口琴音樂大賽的舉辦，目前為國內唯一組別與項目全面之口琴賽事，期望藉由環境的耕耘與教育扎根，推動口琴音樂發展。

The world-renowned Sirius Harmonica Ensemble was the prize winner of the Harmonica Group World Champion of the 2017 World Harmonica Festival, and served as the performing guests and judges in 2013 World Harmonica Festival. The Sirius members include Yen-Ming Chen (Chord), Q Chen (Chromatic), Ming-Hsien Tsai (Chromatic), Chao-Teng Chang (Chromatic), Kuan-Chih Huang (Bass), and Yen-Hua Wang (Chromatic). In 2006, 2012, 2014, and 2016, they were respectively invited to serve as performing guests or judges by the Asia Pacific Harmonica Festival (APHF). In recent years, Sirius remains active in various harmonica festivals, and is dedicated to popularizing harmonica ensemble music in Asia and Taiwan. Since 2014, Sirius starts to organize the "Taiwan Harmonica Music Competition", and wishes to establish a sound environment for harmonica players in Taiwan.



*A Reunion of
Fata Morgana and Sirius*

FATA MORGANA & SIRIUS
2019 再續琴緣音樂會

Detective Conan Main Theme

Libertango

Tango pour Claude

Theme from Schindler's List

Indifférence

One Night In Beijing

To You

Spain

Putting' On The Ritz

La Foule

Danse Macabre

Don't Get Around Much Anymore

Tom Jones Medley

Concerto Pour Une Voix

La Grand Parade

It Had Better Be Tonight

Harmonica Rag

Nutcracker Suite

She

Rock This Town

